
23  NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS

tot costa i que tinguem paciència. 

Ara s’estan fent unes obres en el Centre tal i com hauran ja vist els veïns. 
Però estes obres no tenen rés a vore en l’esperada Reforma de la part 
vella. El que s’esta fent és el canvi del sostre del menjador perquè era 
d’uralita, material que no està permés pel seu nivell de toxicitat i que ja 
fa anys que s’havia d’haver canviat. Però bé, MÁS VALE TARDE QUE 
NUNCA. 

La nostra sorpresa va ser quan els tècnics que venen a vore l’obra abans 
de començar ens diuen, que cal fer també una actuació en la part vella. 
Esta actuació consisteix en fer un “remendo” en els lavabos per tal de 
llevar  les goteres i les humitats. Immediatament ens posem en contacte 
amb la Direcció territorial per que ens aclarisquen esta qüestió, ja que 
nosaltres, en vore en el projecte presentat en l’Ajuntament una actuació 
en uns lavabos pensàrem que es referia als lavabos de l’altra part en les 
aules d’infantil, que necessitaven ser adequats ( no posava res de la part 
vella ). 

En parlar amb la Direcció territorial els transmetem el nostre malestar i 
els preguntem que com se’ls pot acudir fer un remendo en els lavabos 
antics si l’edifici va a enderrocar-se en breu? Pensem que és una despesa 
important i innecessària considerant el pròxim enderroc i a més a més, 
tenint en compte que  la pròpia Conselleria va prohibir ja durant este curs 
passat la utilització de  l’aula d’infantil de la part vella, just al costat dels 
lavabos. Ens contesten que tot ha estat un malentés i que no van a fer cap 
actuació allí. Que serie tirar els diners. Que estem tranquils que el que s’ha 
de fer és esperar el projecte d’enderroc i de construcció de dues noves 
aules i un gimnàs.

Bé, després de vàries converses en el mateix sentit, els donem un vot de 
confiança  i ens ho creiem. 
Però quina és la nostra sorpresa quan els tècnics, en començar les obres 
del sostre del menjador ens diuen que en acabar en eixa part aniran als 
lavabos de la part vella ja que així ho posa en el projecte que l’empresa  té 
adjudicat i ningú els ha dit que no ho facen. I així ha estat. Ja la setmana 
passada van començar a substituir teules de la teulada en la part vella 
i a tapar forats. I després passaran a pintar i adecentar els lavabos. 
Pressupost d’este “REMENDO”: 18.336 €.

I ara jo em pregunte i supose que molts de vosaltres també: quina és la 
vertadera intenció de la Conselleria en referència a les obres de Reforma? 
Es gastarien 18.000 euros en el remendo que estan fent per tirar-ho tot a 
terra este proper curs? Francament pense que no, que fa molts anys que 
ens estan prenent el pel, o millor dit “torejant” tal i com podem vore en la 
il·lustració que acompanya l’escrit de l’AMPA en el Tossal Gros.

I per una altra banda, també hem pogut llegir altres notícies sobre este 
tema en el DIARIO DE LES COVES que el PARTIT POPULAR ha repartit 
esta passada setmana per algunes cases del poble.  

Bé, en este DIARIO, el Partit Popular es felicita ell mateix perquè ”LA 
REFORMA DEL COL·LEGI SIGA ADELANTE GRACIAS A LAS GESTIONES 
DEL PP”.  Explique que les obres es duran a terme gràcies a les seves 
reunions de treball tant a València com a Castelló. I resulte que el motiu de 
no haver-se fet abans és, ni més ni menys, que la INACCIÓN DEL ALCALDE 
DE LES COVES, JACOBO SALVADOR que no facilita els permisos ni la 
documentació necessària. Parlen de DOS AÑOS DE RETRASO, fixeu-vos, 
la resta d’anys que portem demanant esta obra, han desaparegut. Només 
compten els dos anys de JNP, del que també diu que SÓLO QUIERE 
MANTENERSE EN EL PODER, SIN TRABAJAR POR EL MUNICIPIO.  
I jo em pregunte: si tant d’interés tenen en esta reforma i tan importants 

son les seves gestions, com és que no es va fer la reforma mentre ells 
MANAVEN? En aquell moment, anys 2003-2004 i 2005 que ja anaven 
a València a vore el projecte i ja l’havien vist i anaven a aconseguir una 
altra planta, com és que no vam tenir cap ni una noticia, ni els pares ni el 
Consell Escolar ? En eixa època, que jo formava part del Consell Escolar 
en representació dels pares, li vam demanar a Cristina Orient si podíem 
anar amb ella a València a vore el PROJECTE. Per descomptat que ens 
va dir que no. Només podien vore’l ells. Efectivament, no l’ha vist ningú 
més.

I després de tot el que hem passat i hem vist,  com tenen tant poca 
vergonya per a fer, a hores d’ara, estes afirmacions en el seu DIARIO DE 
LES COVES? A ells no els interesse per a rés la reforma de l’escola, ni el 
benestar dels nostres xiquets. Només pretenen donar la culpa de tot este 
desgavell al JNP i una vegada més, utilitzar este assumpte políticament.

I no vull afegir rés més perquè els pares i mares de LES COVES són 
persones prou sensates per treure les seves pròpies conclusions. Sobren 
les paraules.

6/ El Sr. Alcalde cedeix la paraula al Sr. Viol Zaragozà el qual llig el següent 
informe:

Voldria informar als veins i veïnes sobre unes qüestions relatives a unes 
declaracions realitzades al periòdic EL SET per part del Sr. Juan Zaragozá, 
Andrés Muñoz, Cristina Orient i Miguel Zaragozá sobre les obres que 
s’estan desenvolupant al nucli antic del nostre municipi (com tots sabeu 
subvencionades pel Govem d’Espanya a través del Pla E, col·loquialment 
conegut pel Pla Zapatero) per a substitució de serveis (sanejament i aigua 
potable). Volem contestar i aclarir, en primer lloc, la pregunta retòrica que 
tan mal intencionadament estos Srs. de l’oposició llancen a l’opinió pública: 
(...) “quien gana en todo esto al no poner el material que corresponde 
respecto a la memoria del proyecto”.

Srs. Juan, Andrés, Miguel i Sra. Cristina, ¿pensen vostés que algú s’està 
enriquint il·lícitament amb este projecte? Si de veritat ho pensen ens 
sorpren que encara no ens hagen interposat una querella, perquè per 
tots es sabut que vostés són especialistes en ficar-ne; això si!, també tots 
saben que vostés, també són especialistes en perdre-Ies. Srs. i Sra. si 
tan segurs estan d’unes possibles irregularitats o d’actuacions il·licites ja 
saben on estan els tribunals de justicia. En cas contrari mereixeria la pena, 
per que no augmente la crispació injustificada, que desistisquen d’esta 
tàctica tan lamentable i digna d’unes ments febrils.

Per últim comentar que en este ajuntament no s’ha rebut cap observació 
de cap veí i veïna sobre possibles deficiències en les obres d’este Pla. Però 
si aquest fora el cas, atenent a les nostres obligacions, molt gustosament 
haguérem atés estes queixes o denuncies, i explicaríem, de la mateixa 
manera que ho haguérem fet en vostés si ens ho hagueren preguntat, 
quines han estat les decisions tècniques i no polítiques que han motivat 
els xicotets canvis en l’obra i que, a més a més, res han de veure amb 
deficiències que vostés, suposem que per covardia, fiquen en veu de veïns 
imaginaris.

Srs. i Sra. ja ho hem comentat més vegades i no ens cansarem en repetir-
lo: “cree el ladrón que todos son de su condición”

El Sr. Miguel Zaragozá comenta que el ple pareix un circ.

El Sr. Alcalde crida a l’orde al Sr. Zaragozà Muñoz per primera vegada.

7/ El Sr. Alcalde llig el següent informe:


